
Verslag bijeenkomst Adviesraad Wonen Plus 
 
Datum : 17 april 2023 
Tijdstip : 10:00 – 11:30 
Locatie : De Alkenhorst 
Aanwezig : Angelique, Jolanda, Ineke, Tineke, Ton 
Afwezig : Ruud 
Notulist : Ineke Glorie 
 
 
 
 
 
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
Tineke opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd overgenomen. 
 
 
 
2. Mededelingen 
 Tineke wil dat de vergadering echt om halftwaalf afgelopen is in verband met en volgende 

afspraak. 
 Ton vertelt dat Willem en Martin allebei afzien van het lidmaatschap van de adviesraad, een 

van de redenen is dat niet voldoende duidelijk is wat de adviesraad doet. 
 Ton had een gesprek met Inge, onder meer over de zichtbaarheid van de adviesraad en de 

invulling van de website van WonenPlus. Hij constateerde dat de consulenten het veel te druk 
hebben. Ondersteuning vanuit de vrijwilligers zou welkom zijn. 

 Angelique vertelt dat binnenkort een student sociaaljuridische dienstverlening onderzoek komt 
doen naar hulp bij armoedebestrijding, WonenPlus stationeert binnenkort twee dagdelen per 
week vrijwilligers in de Alkenhorst om te helpen bij het invullen van formulieren. 

 Tineke merkt op dat WonenPlus in Alkmaar noord meer bekendheid krijgt omdat wordt 
deelgenomen in Voor Elkaar en omdat WonenPlus telkens in het wijkkrantje wordt genoemd. 

 
 
 
3. Verslag vorige vergadering van 6 maart 2023   
Er ontstaat discussie of wat besproken wordt over het agendapunt bespreken, actualiseren en 
vaststellen actielijst in de notulen moet komen. Deze zaken worden immers al in de actielijst 
verwerkt. Besloten wordt te notuleren wat over de punten die besproken zijn is gezegd. Over 
punten waarvan enkel wordt geconstateerd dat ze blijven staan hoeft niets te worden opgeschreven. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4. Nieuwe voorzitter en secretaris adviesraad. 
Tineke haar termijn loopt in november af en zij stopt er dan mee. 
Ton heeft na het aftreden van de vorige secretaris een aantal secretariële taken op zich 
genomen maar hij ambieert de functie van secretaris niet. 
Binnenkort komt een nieuwsbrief uit die naar de vrijwilligers en abonnees gaat. Ineke zal een 
stukje schrijven waarin om een voorzitter en secretaris wordt gevraagd. Zij zal er nadrukkelijk 
bij vermelden dat deze nodig zijn vanwege verlopen termijnen. 
 
 
 
5. Werkgroep communicatie  
Omdat de adviesraad meer bekendheid wil krijgen binnen WonenPlus wilde men een werkgroep 
communicatie opzetten. Met de huidige bezetting lukt dat niet. 
Het zou mooi zijn in alle nieuwsbrieven een stukje te schrijven. Ineke wil dit op zich nemen. 
De komende tijd zou het kunnen gaan over nieuwe leden adviesraad, het kernkompas, uitslagen 
van enquêtes etc. Angelique zal Ineke de data sturen waarop de stukjes uiterlijk moeten zijn 
ingestuurd. De stukjes mogen naar Inge. 
Ton herinnert ons eraan dat dit najaar een enquête op stapel staat naar de beschikbaarheid van 
een van de consulenten tussen kerst en oud en nieuw. Angelique zegt dat deze in september 
kan uitgaan als we dit in augustus op de agenda zetten. 
 
 
 
6. Definitieve jaarrekening 2022 WonenPlus  
De liquiditeit van WonenPlus baart de adviesraad zorgen, evenals vorig jaar. Het aantal 
hulpvragen neemt toe en de hoogte van de subsidies blijft hetzelfde. 
 
 
 
 
7. Jaarverslag 2022   
De inhoud van het jaarverslag wordt goedgekeurd. Ineke zal het nog nalezen. Ton stelt voor er 
volgend jaar kleine profielen van adviesraadsleden aan toe te voegen. Niet iedereen wil er met 
een fotootje in. Angelique laat een voorbeeld zien en dat ziet er goed uit. Angelique zal het 
jaarverslag nadat het is gelezen door Ineke afdrukken en vervolgens aanbieden aan het bestuur. 
Op 9 mei is er een vergadering van het bestuur waar de adviesraad voor is uitgenodigd. Ton en 
Jolanda gaan er heen. Als we punten hebben voor de bestuursvergadering kunnen we die naar 
Angelique sturen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



8. Actielijst bespreken actualiseren en vaststellen 
Folders en leaflets aanpassen stellen we in overleg met Inge uit tot het kernkompas definitief is 
vastgesteld. 
Over de vergoeding van auto en telefoonkosten adviseren we dat de wettelijke norm wordt 
gevolgd. 
De werkgroep communicatie kan van de lijst. We besluiten dat communicatie een vast agendapunt 
wordt.  
Ton wil graag de mogelijkheid om digitaal, via zoom, met elkaar te vergaderen. Dat houdt de 
communicatielijnen kort. Ineke merkt op dat je mensen die je nodig hebt ook kan bellen, Ton 
vindt dit te omslachtig. 
Een eigen plek op de server blijkt lastig te realiseren. Zoveel mogelijk goedgekeurde verslagen 
komen op de website van WonenPlus en als mensen behoefte hebben aan meer verslagen dan 
kan Ton deze toesturen. 
De verslagen van bestuursvergaderingen die het afgelopen voorjaar zijn gehouden zijn nog niet 
naar de adviesraad gestuurd. Angelique zal zorgen dat we ze krijgen. 
Er is gekeken of er apparatuur beschikbaar is voor adviesraadsleden die zelf niet de juiste spullen 
hebben. Er blijken 3 laptops te zijn. Ze moeten wel nog gebruiksklaar gemaakt worden. 
Tineke zou er graag een willen hebben, ook voor haar WonenPlus activiteiten in samenwerking 
met Voor Elkaar. 
Dat zowel abonnees als vrijwilligers de mogelijkheid hebben hun ideeën toe te lichten tijdens een 
vergadering van de adviesraad moet in een stukje in de nieuwsbrief worden opgenomen. 
 
 
 
9. Rondvraag  
Niemand heeft iets voor de rondvraag. 
 
 
 
10. Afsluiting en bepalen volgende vergadering 
Datum 5 juni 2023 tijdstip 10:00 – 11:30 uur locatie de Alkenhorst 


